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鉴于保险人收取了相应的保险费，双方理解并同意本保险单第十条条件条款的第 10.5 条被

完全删除，并以以下内容替换： 

 

关于本保险单的构成、效力或使用，应根据中华人民共和国的法律进行解释。各方同

意接受中华人民共和国（就本保险单而言，不包括香港特别行政区、澳门特别行政区

及台湾）有管辖权法院的司法管辖。 
 
 

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，本保险单中所有其他的条款、条

件和限制维持不变。 

  

 

 

 
 

 
 

Amendment of  10.5 Applicable Law 
 

In consideration of  the premium charged, it is hereby understood and agreed that 10.5 of  
Section 10 Conditions of  this Policy is deleted in its entirety and replaced by the following: 
 

10.5      Applicable Law 
             

Any interpretation of  this Policy relating to its construction, validity, operation or 
termination shall be made in accordance with the laws of  the People's Republic of  China 
(excluding, for the purpose of  this Policy only, the Hong Kong Special Administrative Region, 
the Macau Special Administrative Region and Taiwan).    

 
 
All other terms, conditions and limitations remain unchanged. 
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